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Abstract (en)
The assembly (1) has a pressuring medium pump (3) driven by a motor unit and comprising a load (4) with a pressurizing medium (5), where the
motor unit is in form of an internal combustion engine. A pressuring medium accumulator (6) is recharged from the pressuring medium pump. A
priority valve (7) controls electric charging of the pressuring medium accumulator and the pressuring medium supply unit of the load dependence of
a momentary output of the motor unit. Connecting or disconnecting process of a pressuring medium supply is controlled by the load and/or another
load (8) of a valve (9).

Abstract (de)
Eine hydraulische Anlage (1), insbesondere für ein Nutzfahrzeug, wie eine Baumaschine, mit einer von einer Motoreinheit, insbesondere
einer Verbrennungskraftmaschine (2), angetriebenen Druckmittelpumpe (3), die einen ersten Verbraucher (4) mit Druckmittel (5) versorgt, ist
dadurch gekennzeichnet, dass von der Druckmittelpumpe (3) ein Druckmittelspeicher (6) aufladbar ist, dass mindestens ein Prioritätsventil (7) in
Abhängigkeit von einer momentanen Leistungsabgabe der Motoreinheit die Aufladung des Druckmittelspeichers (6) und die Druckmittelversorgung
des Verbrauchers (4) steuert und ein Zu- oder Abschalten der Druckmittelzufuhr zu dem Verbraucher (4) und/oder einem weiteren zweiten
Verbraucher (8) von einem weiteren Ventil (9) gesteuert ist.
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